

Dear Tape Bride,

Now you people in the tapes.

Lord, how can we begin to express what these six little words mean to us, the Bride of Jesus Christ? It is the Revelation of the Message of the hour to us. It is God speaking through His angel messenger telling His Bride, “I know you’ll stay with My Voice. I know what My Word on these tapes will mean to you. I know you will have the Revelation that these Messages I have spoken on the tapes are My Token for today.”

“I have placed My Voice on these magnetic tapes; for these Messages have to wind up the entire Word. There will be thousands times thousands that will hear My Voice on the tapes and will have the Revelation that this is My ministry. It is the Holy Spirit of today. It is My Token Message”

“I have sent out many faithful ministers throughout the world to proclaim My ministry. When they returned, they told Me, ‘We have obeyed Your orders by playing Your tapes. We found people who believed every Word. They have made their own house a church to receive Your Message. We told them, all that would come under Your Token, the Message of the hour, would be saved.’”

It is time where every man must examine and ask himself, what is God’s perfect way for today? The Word of the prophet has not failed one time. It has been proven to be the ONLY truth, the ONLY thing that will unite His Bride.

Whatever he said has happened just exactly the way he said it. The Pillar of Fire is still here with us. The Voice of God is still speaking to us on the tapes. The prophet just told us that God would only pass over when He saw the Token. It is a time of desperation for all to get under that Token Message.

We have seen the great Hand of God in this end-time. He has given us the true Revelation of His Word and it has come under the sign of the Token. Now, while we’re under the sign of the Token, let us come together and take the Communion in desperation; for we know that God is fixing to strike with judgment.

亲爱的磁带新妇,

现在你们在那里听磁带的人。

主啊，我们如何才能开始表达这六个小小的字对我们——耶稣基督的**新妇**——意味着什么？这是赐给我们的关于这个时代**信息**的启示。这是神通过祂的天使使者向祂的**新妇**说话，告诉祂的**新妇**，“我知道你们会忠于**我的声音**。我知道我在这些磁带上的**话语**对你们意味着什么。我知道你们会得到这个**启示**：我在磁带上所讲的这些**信息**是我给这个时代的**记号**”。

“我已将**我的声音**放在这些磁带上；因为这些信息必须符合整个**道**。将会有成千上万的人听到我在磁带上的**声音**，并得到这个**启示**：这是**我的事工**。它是今天的圣灵。它是**我的记号信息**。”

“我已差派许多忠心的传道人到世界各地宣扬**我的事工**。当他们回来时，他们告诉我，‘我们已遵照您的命令播放了您的磁带。我们找到了一些相信每一个**字**的人。他们已将自己的家变成了教会，来领受您的**信息**。我们告诉他们，所有愿意来到您的**记号**，即这时代的**信息**之下的人，都将得救。’”

现在是每个人都必须省察并问自己的时候了：什么是神给今天的完美的道路？先知的**话语**没有一次落空。它已被证明是**唯一**的真理，是**唯一**能联合祂**新妇**的东西。

凡他所说的，都完全按照他所说的方式发生了。**火柱**仍然与我们同在。**神的声音**仍然在磁带上对我们说话。先知刚刚告诉我们，神只有看到那个**记号**才会越过我们。这是所有人都迫切需要来到那个**记号信息**之下的时刻。

我们已在这个末世看到了神大能的**手**。祂已将祂**话语**的真实**启示**赐给我们，并且它已在这个**记号**的迹象之下来到。现在，当我们处于这个**记号**的迹象之下时，让我们迫切地聚集在一起领受圣餐；因为我们知道神正准备以审判来打击。

I would like to invite each of you to hear and to have a Communion and Feet Washing Service this Sunday, as we hear the Message: Desperations 63-0901E. The Message and Communion Service will be on the Voice Radio starting at 5:00 P.M. Jeffersonville time. Please feel free to have your service at 5:00 P.M. in your local time if you wish, as I know it will make it hard for many of our overseas believers to begin your service at that time. There will be a link to a downloadable file of the service. Bro. Joseph Branham Scriptures to read before service: Exodus 12:11 Jeremiah 29:10-14 St. Luke 16:16 St. John 14:23 Galatians 5:6 St. James 5:16	我想邀请你们每一位本周日来聆听以及参加圣餐和洗脚的聚会，届时我们将聆听这个信息：63-0901E 不顾一切。 这个信息和圣餐礼将在“声音电台”上播出，从杰弗逊维尔时间下午 5:00 开始。如果您愿意，请在您当地时间下午 5:00 举行您的聚会，因为我知道这对我们许多海外的信徒来说，在那个时间开始聚会会很困难。届时我们将提供一个这个聚会的可下载文件的链接。 约瑟·伯兰罕弟兄 聚会前阅读的经文： 《出埃及记》12:11 《耶利米书》29:10-14 《路加福音》16:16 《约翰福音》14:23 《加拉太书》5:6 《雅各书》5:16
---	---